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Την υπογειοποίηση των γραμμών του ηλεκτρικού
στο Φάληρο ζήτησε ο δήμαρχος Πειραιά από τον
υφυπουργό Μεταφορών
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Την υπογειοποίηση των γραμμών του ηλεκτρικού στο Φάληρο ζήτησε ο δήμαρχος
Πειραιά Γιάννης Μώραλης από τον υφυπουργό Μεταφορών Γιάννη Κεφαλογιάννη σε
συνάντηση που είχαν στο υπουργείο.

Σύμφωνα με τον δήμο Πειραιά, ο κ. Μώραλης έθεσε στον κ. Κεφαλογιάννη το θέμα
των καθυστερήσεων στα έργα του μετρό και του τραμ στον Πειραιά, αλλά και της
αναδιοργάνωσης δρομολογίων του ΟΑΣΑ.

Ο υφυπουργός Μεταφορών Γιάννης Κεφαλογιάννης, όπως επισημαίνει ο δήμος
Πειραιά,  ανέφερε ότι είναι ενήμερος για τις καθυστερήσεις των έργων και ότι θα
είναι από τα πρώτα θέματα, με τα οποία θα ασχοληθεί η νέα διοίκηση της Αττικό
Μετρό και ότι το επόμενο χρονικό διάστημα θα επισκεφθεί τον Πειραιά.


